



**SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.  
27 DE AGOSTO de 2024  
ACTA Nº 7 / 2025**

**ACTA DE L'ASSEMBLEA GENERAL EXTRAORDINÀRIA DE PRESIDENTS DE LA FEDERACIÓ JUNTA FALLERA DE SAGUNT CORRESPONENT A LA SESSIÓ CELEBRADA EL DIA 27 D'AGOST DE 2024.**

**PRESIDENT EXECUTIU**

Hugo Morte Lorente

**SECRETARIA GENERAL**

Mar Bruno Rubio

**REPRESENTANTS DE JUNTA DIRECTIVA**

Antonio Fresno  
Isaac Más  
Rosana Muñoz Camacho  
Ángeles Alós García  
Laura Cabezas  
Marian Romero Torres  
Chelo Tarazona  
Benja Alepuz  
Jonathan Piloña Bonilla  
Patrick Salvador Peris

**COMISIONS PRESENTS :**

02.- LA PALMERETA  
03.- EDUARDO MERELLO  
04.- CHURRUCA-HISPANIDAD  
05.- SANTA ANNA  
06.- LA VILA  
08.- SANT FRANCESC  
09.- LA MARINA  
10.- LUIS CENDOYA  
11.- AVDA DOCTOR PALOS  
12.- EL REMEI  
15.- TEODORO LLORENTE  
17.- EL MOCADOR  
18.- EL PALLETER  
19.- EL ROMANO  
20.- LA PALMERA  
22.- GILET  
24.- LA VICTORIA  
26.- PLAZA IBÉRICA  
29.- EL MERCAT  
31.- EL TABALET  
32.- AVINGUDA  
33.- EL TRONAOR  
34.- PLAZA MARE NOSTRUM  
35.- PLAZA DEL SOL  
37.- PLAZA RODRIGO  
38.- BALADRE  
39.- VILA DE FAURA  
41.- AVDA. 3 DE ABRIL  
44.- NOU MONTIBER  
45.- ELS VENTS

Sent les 20.00 hores del dia indicat a l'encapçalament, es reuneixen en el domicili social de Federació Junta Fallera de Sagunt els membres de la mateixa que al marge es relacionen a fi de constituir l'Assemblea Extraordinària de JUNTA DE PRESIDENTS.

Oberta la sessió en primera convocatòria pel President Executiu de l'òrgan, En Hugo Morte, qui actua assistit per la secretària Na Mar Bruno, es debaten els assumptes establits en l'ordre del dia de la convocatòria prèviament establida a aquest efecte, adoptant-se els acords que a continuació s'indiquen:

**ORDRE DEL DIA:**

1. Aprovació acta anterior
2. Actes fallers passats
3. Informe de presidència
4. Actes setembre 2024: Paelles +Trobada, Exaltació FFMM FJFS 2025 i PlayBacks
5. Precs i Preguntes



## **1. APROVACIÓ SI ESCAU DE L'ACTA ANTERIOR:**

Miguel (Santa Anna) comenta el punt 2 on apareix el dia de la presentació de la falla de la Avinguda el 12 d'octubre: Diu que no es reflecteix en cap acta el canvi de presentació i que no es va votar en taula de presidents.

Hugo comenta que Andrés (L'Avinguda) va sol·licitar el canvi ja que per força major volia canviar la presentació al 12 d'octubre.

Lidia (Secretària d'actes) explica que no apareix votació perquè no es va realitzar; el què es va fer va ser explicar el perquè del canvi de data i que tant Federació com l'Ajunt. no tenien impediment en aquest; , i que, encara que es va comentar que era un dia lliure i van haver alguns comentaris sobre aquest tema, no es va dir res en contra.

Vicent (Sant Francesc) comenta que no s'haurien de fer canvis fora del calendari , que si hi ha algú canvi que siga entre falles perquè sino ho ha dies de descans.

Miguel (Santa Anna) diu que encara que per a algunes falles no hi ha cap inconvenient que es realitze eixe dia, que conste que no es va votar.

David (Mare Nostrum) comenta que hi ha una acta anterior que indica com actuar en aquests casos i que s'hauria de complir, ja que sino no hi ha dies festius lliures.

Es incorpora Martín (L'Avinguda) a la reunió i Hugo l'informa que s'està debatent sobre la data de la presentació de la seua falla i que de manera excepcional es mantindrà aquesta data.

Miguel (Santa Anna) té una proposta respecte a aquesta qüestió que es tractarà en el punt informe de presidència.

Vicent (Sant Francesc) comenta que deura votar-se la data d'eixa presentació pel que es proposa que es vote en quinze dies per deixar-ne constància en l'acta.

S'aprova l'acta.

## **2. ACTES FALLERS PASSATS**

Hugo informa de tots els actes als que s'ha assistit per part de FJFS:

11-14 Juliol l'FM de FJFS assisteix per primera vegada a l'acte d'elecció de Padrina en Cecina

17 Juliol Reunió amb Igualtat de la Generalitat Valenciana

20 Julio Chupinzao Sagunt i inauguració recinte firal.

23 Julio Reunió de treball Alcaldía Gilet

25 Julio Reunió de treball Alcaldía de Faura

27 Juliol i 14 d'Agost per primera vegada assistència de FFMM i CCHH Dança de festes patronals

29 Julio Ollas Sagunt

30 Julio Misa i processó Sagunt



- 1 Agost Inauguració recinte firal Pto. de Sagunt
- 2 Agost Chupinazo
- 5 Agost Pregó de la Verge de Begoña
- 15 Agost Processó, missa i Ofrena de la Verge de Begoña
- 16 Agost Inauguració de les festes del barri dels Rius
- 18 Agost Esmorzar del G6 en Xativa
- 25 Agost Gal·la AFACAM
- 25 Agost Concurs de les Paelles Barri dels Metalls

Hugo comenta que la directriu de Federació és intentar assistir a tots els actes que ens conviden. Agraeix el tracte rebut.

### **3. INFORME DE PRESIDÈNCIA**

Miguel (falla Santa Ana) informa de la proposta adjunta. S'avalua la proposta per taula de presidents i votarà en la pròxima reunió.

Hugo informa que s'han mantingut reunions amb diferents entitats, destacant:

- HOLCIM

El premi patirà un canvi important ja que necessiten més participació ja que busquen impacte de totes les falles. Se'ls han suggerit diverses idees amb la condició que no s'elimine aquest premi. David (Mare Nostrum) comenta que se'ls diga que les bases no les envien com l'any passat de #vesprada, que al febrer encara no es tenien.

Vicent (Sant Francesc) proposa com a activitat plantar arbres en la pedrera.

Manel (Plaza Rodrigo) i Fran (Churruca) comenten intentar col·laborar amb la carrera que organitzen i que hi haja algú premi d'esportivitat, participació... amb la finalitat d'aconseguir la implicació de totes les comissions.

Hugo proposa obrir en les falles un debat intern per a proposar activitats a l'empresa amb l'objectiu de no perdre el conveni i incrementar la participació.

Tots aquells que tinguen idees per a aquestes activitats li les poden traslladar tant a Rosana (VP esports) com a ell directament.

- EPICENTRE

Situació semblant; si mantenim l'Exposició del Ninot allí la ubicació seria la mateixa que l'any passat; s'han mirat ja alternatives per a una millor ubicació i en el Epicentre fer un altre tipus d'activitats per a mantindre l'import econòmic que ens donen i que els d'assistència de major nombre de persones.

L'alternativa més viable és la Nau Magatzem d'Efectes i Recanvis si la taula de presidents dona l'autorització ja que té el Ok per part de l'Ajto.



**SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.  
27 DE AGOSTO de 2024  
ACTA Nº 7 / 2025**

Una vegada estiga tancat la possible modificació del lloc i activitats perquè el Epicentre ens mantinga la subvenció, el traslladarà a la taula de presidents per a la seua aprovació.

La nau no tindria cap cost per a Federació.

Nathalie (Teodoro Llorente) pregunta pel tema d'horaris i se l'informa que se seria al matí els funcionaris públics i a la vesprada membres de FJFS, amb la fi que l'exposició aquesta oberta tant al matí com #a la vesprada.

Vicente (El Tronaor) pregunta si hi hauria una altra alternativa i Hugo comenta que es va mirar el museu de la plaça de la Moreria a Sagunt i no era viable.

Hugo informa que en l'última reunió de Junes Locals, es va plantejar la realització de l'homenatge a les FFMM 2024 de la Comunitat Valenciana. Per part de Federació se li va proposar a l'Aldia la viabilitat del mateix i per la seua part atorgue totes les facilitats (cost a càrrec de l'Aj.) per a presentar-nos com a candidats a acollir aquest esdeveniment (Octubre 2025). Hugo sol·licita a la taula la seua autorització .

Pablo (La Palmera) comenta que es homenajarà a la FFMM 2024 estant ja en el seu càrrec la FFMM 2025; Hugo diu que es té en compte per a l'organització i el presidiria l'FM 2025, encara que s'homenatja l'FM 2024.

S'avalua la presentació de la candidatura per la taula de presidents (vots en contra 0, abstencions 1, vots a favor 29).

Hugo informa de l'embargament que ens ha arribat per part de de l'Agència Tributària; es tracta de dues sancions dels anys 2022 i 2023 respectivament, per un import total de 672 € (432 € d'una primera sanció i de 240 € per part d'una segona). En aquest procés hi ha dues vies, l'Agència Tributària i el adm. concursal que porta el concurs de creditors de la Masia Lucy.

L'anterior Federació va informar l'administrador concursal que no tenia cap mena de relació comercial amb la Masia i li va presentar tota la documentació que li va ser requerida, però no sé va informar Hisenda que no havia relació comercial amb Masia Lucy; Davant aquesta falta d'informació al no tindre cap contestació per part de Federació a les seues peticions, Hisenda procedeix a l'embargament de l'import de les sancions. Això ocorre perquè Federació no tenia donades d'alta les notifiacions electròniques.

Perquè intentar que no torne a ocórrer, s'ha activat l'alta d'avisos telemàtics en l'Agència Tributària.

Hugo sol·licita autorització per als següents acords:

- Pirotècnia Lluch:

La millor opció per avals, seriedad i trajectòria és Pirotècnia Lluch. Falla Els Vents pregunta si s'ha preguntat a Juanjo Cano que és del municipi; Presidència informa que Pirotècnia Lluch també és de la Comarca i que es va parlar també amb Juanjo però ara mateix s'està començant a muntar la seua empresa ja que ha deixat el seu anterior pirotecnia i per això es considera que en aquest moment fins i tot no es té l'aval suficient per a realitzar els esdeveniments pirotècnics



**SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.  
27 DE AGOSTO de 2024  
ACTA Nº 7 / 2025**

Vots a favor 30.

- Banda de música: Va unir Societat de Quartell:

Hugo ha consultat a totes les associacions de la Comarca i que la millor condicions. en disponibilitat, músics i preu és la que millor encaixava.

La Unió musical Portenya i la Lira Saguntina es van considerar prioritàries per a la seua contractació, però al·ludeixen que tenen els seus músics repartits per les xarangues de diverses falles i per això no és possible cobrir els actes de Federació, d'aquí ve que no siguen les nostres bandes.

Vots en contra: 1

Abstencions: 0

A favor: 29

- Assegurances Eliseo:

Vots a favor: 30

- Seguretat:

S'informa que per preu a igual servei prodestral té la millor porposta.

S'informa que cal revisar el tema de la comptabilització de persones en els play-backs. Es contactarà amb l'empresa de seguretat per a veure si ho poden realitzar.

Vots a favor:30

- Ambulàncies:

La millor opció és Sierra Calderona.

Vots a favor:30

- Cotxes oficials:

Automòviles Sagunto (concesario multimarca)

Vots a favor 30

Per altra banda, Hugo informa sobre les insígnies que s'han encarregat de Federació; són les mateixes que hi havia anteriorment però en mat i un poc més xicotetes. Comenta els brillants grocs corresponen a President de FJFS, Alcalde, President de Targa i Alcaldessa de Cecina; els brillants color clar són els VP i els color verd per a Junta Directiva.



**SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.  
27 DE AGOSTO de 2024  
ACTA Nº 7 / 2025**

Les insígnies s'encarreguen perquè no quedaven del passat any i a més es vol dotar de rellevància única a la Joia de les FFMMM de FJFS; aquesta només les podran portar elles de color or i no els membres d'executiva com era fins al moment.

Color plata les CCHH i color bronze els representants i altres personalitats que es consideren des de FJFS.

Sopar de Gala (8 Febrer): Isaac (VP) informa que enviarà eixa mateixa nit els 3 menús perquè en la següent reunió es voten.

Sendre tres pagaments com es va dir (octubre, novembre i gener)

Hugo informa que a partir del mes de setembre i d'acord amb l'Art. 6, ja es pot abonar la quota de federació per part de les comissions falleres.

Mar (Secretària) informa de les falles que falten per a enviar els documents de menors i de gravació d'actes. Data màxima de termini per a enviar-ho el divendres.

Ángeles (VP) explica la reunió mantinguda el 6 de de agost amb LGTBI de l'Alt Palància; es van arribar a diferents acords verbals entre els quals es troba traslladar a les comissions la possible contractació del punt PAVE. També se'ns va oferir un curs per a explicar aquest punt; l'encarregada del tema s'ofereixen a explicar en la reunió de presidents el que significa el punt PAVE i se li va ajornar a la següent reunió.

Informarà també sobre els beneficiaris a les falles que sol·liciten subvencions .

Aclareix que el punt PAVE és una unió entre el punt de violència de gènere i la atenció a les víctimes de LGTBI i atenció de la seua submissió química.

#### **4- ACTES DE SETEMBRE**

Benja (VP) informa sobre els actes del dissabte 14 de Set. Les paelles es realitzaran en la part de darrere de la Gerència i Trobades en la Gerència.

Trobades:

16,00-17,30 Muntatge de tendetes

17,30 Dibuix Infantil

18,30 S'obren les parades

19,30 Berenar infantil

20,30 Arreplegada

Paelles:

Muntatge durant el matí (si és possible una/dues persones per falla)

18,30 Obertura del recinte

19,00 Repartiment de llenya, 1 garrafa d'aigua i 2 paquets d'arròs per falla.

19,00 – 21,00 Actuació musical

19,30- 21,30 – Realització de les paelles

21,30-22,00 Degustació pel jurat

22,45 Lliurament de premis i posterior rifa (regals pendents de confirmar)



**SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.  
27 DE AGOSTO de 2024  
ACTA Nº 7 / 2025**

23,00 Recollida de taules i cadires (fins que no estiga tot arreplegat no començarà la música).  
24,00 Orquestra  
BINGO  
02,00 APROX– 04,00 Discomóbil

Per votació unanimitat de la taula. l'hora d'inici de l'orquestra pasa de les 23,30 a les 24,00h  
Vicente (El Tronaor) informa que per favor les paelles s'enumeren de manera clara per als premis no creuen dubtes a causa del que va escoltar l'any anterior.

Hugo informa que l'equip d'ingressos atípics ha aconseguït el següent:

- Berenar infantil prepuetada en 100 € la paga Vetlar-te.
- La llenya està pressupostada en 550 € i costa 630 €, dels quals 500 € els paga immobiliària Safti.
- Arròs i aigua ho paga integrament Sagunt Cash.
- La Paella de Federació és a càrrec del President i convida a les federacions de penyes de Port i Sagunt, Moros i Crisitanos, Casa Andalusia, Casa d'Aragó i Centre Aragonés.
- L'ambulància a càrrec de l'Ajunt.
- L'actuació musical 4.840 €, pressupostat 5.000 €
- Lloguer del grup electrògen 160 € pressupostat i el cost és de 500€.
- L'OCA i els banys químics a càrrec de l'Ajto.

-Els cartrons del bingo i el premi 400 € (100 línia i 300 bingo), els cartrons costaren 2 €. Benja comenta que l'any passat no es comente perquè no ens habien dit l'import dels premis per això ara informa d'això.

David (Mare nostrum) comenta que l'any passat tambien va haver-hi una queixa que el premi per a tot el qui es col·legiava va ser molt poc.

Hugo aclará que els diners també ajuden a pagar els diferents despeses i agraeix també a l'Ajunt. l'ajuda que ha prestat per a l'acte.

Fran (Churruca) considera millor no dir els imports dels premis amb antelació encara que internament es tinga clar els imports.

Hi haurà també una rifa a 1€ (pendent el tema dels regals).

-Subasta de les barres li l'ha quedada Jose Luis García Lucas per 1.200 €

Jonathan (Festejos) comenta les dificultats que s'han tingut per a buscar orquestres per a aquest mes pel fet que es va començar a mirar el mes de juliol;

Ismael (E. Merello) comenta com a suggeriment que les falles puguen aportar alternatives d'orquestres; Jonathan l'informa que per a l'any vinent amb antelació suficient s'obriran més opcions.

Sobre l'Exaltació, Toni Fresno (VP) informa dels horaris dels autobusos que seran a les 17.00 des del Port (Al·lucine i plaça Ramón de la Sota), Gilet (Església) i Faura (Celler)



**SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.  
27 DE AGOSTO de 2024  
ACTA Nº 7 / 2025**

Si alguna falla no agafa el bus o canvia la seua ubicació habitual de recollida, per favor l'informa a ell o a Isaac i sol·licita un nombre aproximat de faller@s vestits per a tindre una previsió (xaranges incloses);

Vicent (Sant Francesc) pregunta per l'aforament del Teatre Romà i se l'informa que ho han reduït a 700 persones aprox.

La concentració serà a les 19:00h a la plaça de la Moreria i l'inici de la desfilada a les 19.15 h  
S'informa que cal tindre en compte que en el mateix dia es realitza a Sagunt la Run Càncer des de la Glorieta

Sergio (El Mocador) informa que hi haurà gran part de Sagunt tallat, per la qual cosa no es podrà ni aparcar ni circular per tot el que serà el circuit.

L'inici de l'acte serà 20,30 h amb una duració prevista de tres hores; es recorda que no es podrà menjar ni beure en el Teatre Romà.

L'eixida dels autobusos per a la volta serà des de Cronista Chabret.

Toni sol·licita a la falla Gilet les cadires per a les FFMM infantils i per part de la falla se li dona el ok; les fundes de les cadires se sol·liciten als qui se li lloguen.

En quant als Playbacks, Isaac (VP) informa que les entrades es mantenen al mateix preu que l'any passat ja que el pressupost s'ha incrementat.

S'ha intentat transmetre als delegats que les entrades es transmeten el més aviat possible i amb coherència ja que, amb l'aforament de 2.800 persones, 100 són de federació i autoritats, 1.200 ballarins, muntadors, etc. pel que hi ha 1.500 entrades per a totes les falles.

Per al certamen infantil, es va decidir que quan acaben els balls, s'arreglaran totes les cadires i s'obriran les tanques del carrer lateral, perquè a que el que vulga anar al lliurament de premis puga assistir.

Horaris adults:

- 20.00 Obertura portes
- 21.30 Inici de l'acte

Horari Infantil:

- 17.00 Obertura de portes
- 18.00 Inici de l'acte

La duració de les cançons infantils seran màxim 3 min. i el lliurament de premis serà aprox 20.00 h

S'aclareix que tothom ha de tindre entrada i pagar-la, i fins i tot les de Federació que abans eren sense cost enguany es pagaran.





#### **4. PRECS I PREGUNTES**

Falla La Marina pregunta per la recollida de les cendres de les falles que es cremen en el Mig Any. Se l'informa que en els permisos s'han d'afegir perquè passen a arrebregar-les.

Sergio (Mocador) indica que l'any passat a través d'un membre de Federació es va fer el favor, però que el tràmit és avisar a la SAG.

Ernesto (Els Vents) comenta que és un tema de cada falla, que no és tema de Federació, que ha d'aparèixer en el permís que se sol·licita.

Hugo comenta que Federació no pagarà eixa despesa perquè tampoc està previst en el pressupost (llevat que es vote el contrari).

Vicent (Sant Francesc) informa que el dia 13 és el sopar de sectors en el Mirador; estan convidats President, VP executiu, 4 VP de sectors, FFMM, CCHH i acompanyant.

Vicente (El Tronador) sol·licita un micro i un faristol i se l'informa que Federació no té, que se sol·licita a Prest.

David (Mare Nostrum) comenta sobre la web que s'han llevat les fotos de representants de l'any 2024 sense estar proclamades les de 2025 i això ha generat en algun malestar segons li han traslladat.

Miguel (Santa Anna) pregunta si hi ha fotògraf oficial; Hugo l'informa que en breu es començarà amb eixe tema i que si hi ha alguna proposta que se li indique per a tindre-la en compte.

Pregunta també si hi ha algun quadrant amb les dades dels representants i sol·licita que se li envie.

Andrés (La Avinguda) pregunta si és que el seu canvi de data de presentació ha causat algun problema al que Miguel (Santa Anna) li indica que no és la seua presentació en sí, sino totes les que es passen a dies festius.

Explica que si és el cas, no tenia eixe dia als representants infantils i no tenia una altra possibilitat de canvi però que entén si alguna falla no poguera assistir.

Vicent (Sant Francesc) comenta que del que es tracta és de no agafar cap festiu;

Miguel (Santa Anna) informa que la proposta aquesta està feta i el pròxim 10 de setembre es votarà.

Es tanca la sessió a les 21.55H

#### **ORDRE DEL DIA PRÒXIMA REUNIÓ:**

- 1- Lectura i aprovació acta anterior**
- 2- Actes fallers passats**
- 3- Informe de presidència**
- 4- Votació menú sopa de Gala**



**SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.  
27 DE AGOSTO de 2024  
ACTA Nº 7 / 2025**

- 5- **Votació proposada sectors (adjunta la proposta)**
- 6- **Actes setembre \*FJFS**
- 7- **Precs i preguntes**

Lidia Rovira  
Secretària d'Actes.